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Interpellation om de lokalt införda 
tillämpningsreglerna för byggandet 

 

Dagens byggregler kan för många upplevas som krångliga och svåra att tolka. Parallella 
regelverk gör det även mer komplicerat och ansträngande för den som ställs inför dem. 
 
Kommunerna har möjligheten att själva utforma sina tillämpningar av byggregler utefter 
boverkets riktlinjer. Det är här intressant att veta i vilken utsträckning som Uppsala kommuns 
regler skiljer sig åt från Boverkets byggregler. 
 
Nya regelverk har ofta en bakgrund i EU-lagstiftning. Det beräknas att cirka 50–75 procent av 
svensk lagstiftning har sin grund i rättsakter som beslutats på EU-nivå. Tyvärr sticker Sverige 
ut i negativ bemärkelse när det gäller att implementera nya EU-direktiv, då vi är mycket 
benägna att gå längre än vad direktiven kräver, vilket kallas gold-plating. 
 

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga ordförande i plan- och 

byggnadsnämnden Ylva Stadell: 

• Kan du beskriva några exempel på tillämpningar som Uppsala kommun påfört utöver 

Boverkets byggregler? 

• I vilken utsträckning är dagens byggregler ett resultat av implementering av EU-

direktiv? 

• Kan du beskriva hur plan- och byggnadsnämnden arbetar med konsekvensanalyser 

för de byggregler som införs? 

 

 

Uppsala 21 december 2024 

Jasmine Bengtsar 

Ersättare, Sverigedemokraterna 


